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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

ZAP YTANIE  

 

 

w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół z Oddziałami Integracyjnymi nr 1. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwracam się ponownie z zapytaniem, kiedy nastąpi zmiana Zespołu Szkół z Oddziałami 

Integracyjnymi nr 1. Dlaczego pomimo wcześniejszych deklaracji i wyrażonej opinii / wniosku 

Rady Osiedla Żegrze nadal zmiany nie dokonano, pomimo, że w Zespole Szkół z Oddz. 

Integracyjnymi nr 1 nie funkcjonuje już gimnazjum? Temat poruszam już od listopada 2019 

roku i pomimo zapewnień, nic się w tej kwestii nie zmieniło. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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